

所有住院患者的新型冠状病毒肺炎（COVID-19）检测

COVID-19 Testing of All Hospital Patients

To protect our patients and staff, all patients will be placed in isolation and tested for COVID-19. This testing will allow us to reduce the risk of the virus spreading to other patients or staff by finding any patient who may have the virus, whether they have any signs or not.

For certain patients who have pre-planned hospital admissions, the testing may be done before coming into the hospital.

Having the test

- Your nurse or another staff member will wear a gown, face mask, eye protection and gloves to do this test. You will be seated or in bed with the head of the bed raised up and your head tilted back.
- A long flexible swab is put into one side of your nose to the back of your throat and moved around to collect a sample for about 15 seconds. It can feel uncomfortable and may cause your eyes to water.
- The swab is removed and then put into the other side of your nose and moved around to add to the sample for another 10 to 15 seconds, then removed.

为了保护我们的患者和工作人员，所有患者将接受隔离和COVID-19检测。通过检测，我们能够发现潜在的有症状或无症状感染者，进而降低病毒传播给其他患者或工作人员的风险。

对于某些预先计划入院的患者，可在入院前进行检测。

接受检测

- 进行检测时，护士或其他工作人员将穿着防护服，并佩戴口罩、护目镜和手套。您将采用坐姿或躺在床头抬高的床上，保持头向后仰。
- 一根长而柔软的拭子将从您的鼻孔插入鼻腔直到咽部的最深处，再四处移动约15秒，以采集样本。这可能会让您感到不适，并流眼泪。
- 取出拭子，再从您的另一个鼻孔插入，四处移动采样10到15秒，然后取出。



THE OHIO STATE UNIVERSITY

WEXNER MEDICAL CENTER

wexnermedical.osu.edu

- The swab is put into a tube and sent to the lab for testing. Results may take up to 72 hours to come back.

If you are not able to have the test done this way because of health concerns or other issues, another type of COVID test will be done. It may take longer to get results back.

Isolation

You will be expected to stay in your hospital room with the door closed. Staff will be wearing gowns, gloves and masks and eye protection when they need to come into your room to provide care.

- If your test results come back negative for the virus, the isolation precautions will be stopped.
- If your test results come back positive for the virus, you will remain in isolation. Your doctor and care team will provide treatment based on any signs of the virus and your condition.
- If you refuse to have testing, you will remain in isolation for the time that you are in the hospital.

Talk to your doctor or others on your care team if you have any questions.

- 将拭子放入试管中，并送至实验室进行检测。可能最多需要72小时才能获得结果。

如果因疾病或其他问题而无法采用这种方式进行检测，您将接受其他类型的新型冠状病毒检测。可能需要更长的时间才能获得结果。

隔离

您应待在病房中，并关上房门。当工作人员需要进入病房对您进行护理时，他们会穿着防护服并佩戴手套、口罩和护目镜。

- 如果您的检测结果呈阴性，您将结束隔离。
- 如果您的检测结果呈阳性，您将接受继续接受隔离。医生和护理团队将根据症状和病情为您提供治疗。
- 如果您拒绝接受检测，您应在整个住院期间进行自我隔离。

如果有任何疑问，请咨询医生或医疗护理团队。

如对您的治疗有任何疑问，请咨询医生或医疗护理团队。

Talk to your doctor or health care team if you have any questions about your care.

如需了解更多健康信息，请致电614-293-3707 或发送邮件至health-info@osu.edu 联系Library for Health Information。

For more health information, contact the Library for Health Information at 614-293-3707 or health-info@osu.edu.